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59/2022: Godkjenning av innkalling og møteprotokoll fra forrige møte 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
59/2022 Vedtak: 
Innkalling og møteprotokoll godkjent. 
 
 
 
 
60/2022: Handlings- og økonomiplan 2023-2026 og årsbudsjett 2023 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
60/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets vedtak med 21 stemmer (FRP, AP, SP, KRF) etter formannskapets innstillling: 
 
1. Kommunestyret godkjenner kommunedirektørens forslag til handlings- og økonomiplan 2023-
2026 for Sola kommune. Netto budsjettramme for 2023 fastsettes i henhold til:  
          1.1 Skjema 1B - Bevilgningsoversikt drift - i kapittel for forskriftsskjema   

          1.2 Skjema 2A - Bevilgningsoversikt investeringer - i kapittel for forskriftsskjema  

          1.3 Skjema 2B - Bevilgningsoversikt investeringer - i kapittel for forskriftsskjema  

 

2. Kommunestyret godkjenner forslag til budsjett for skatt, rammetilskudd, renter, avdrag og 
anvendelse av netto driftsresultat i henhold til budsjettskjema 1A – Bevilgningsoversikt – i kapittel for 
forskriftsskjema.   

 

3. Skatt på inntekt og formue fastsettes i henhold til høyeste skattøre som Stortinget vedtar.  

 

4. For 2023 tas det opp følgende lån:  

          4.1 Lån til finansiering av egne investeringer, inntil kr 216,3 millioner  

          4.2 Startlån fra Husbanken til videre utlån, kr 100 millioner  

 

5. Det betales ordinære avdrag i 2023 i tråd med minimumsbestemmelsene i kommuneloven. I tillegg 
betales det ekstraordinært avdrag på 46,71 millioner kroner i 2023.  

 

6.Kommunestyret godkjenner endringer i avgifter, gebyrer og egenbetalinger, slik det fremgår i eget 
kapittel i handlings- og økonomiplan 2023-2026.  

 

7. Handlings- og økonomiplan 2023 - 2026 innrettes med sikte på reell styring etter følgende 
økonomiske måltall:  

          7.1 For å sikre en bærekraftig kommuneøkonomi skal balansen mellom inntekter og utgifter i 
driftsbudsjettet over tid tilpasses et netto driftsresultat på minimum 3 prosent av kommunens brutto 
driftsinntekter.  

          7.2 For å sikre en bærekraftig kommuneøkonomi skal framtidig låneopptak over tid tilpasses en 
gjeldsgrad (lånegjeld i prosent av brutto driftsinntekter) som på sikt ikke bør ligge over 60 prosent.  
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8. Kommunestyret vedtar økonomireglementet, slik det fremgår i eget kapittel. Kommunedirektøren 
får fullmakter for å fordele innsparing som følge av stillingskontroll på tvers av tjenesteområdene. 

 

Vebalpunkter: 
·  Det er svært viktig for barn å være en del av fellesskap og oppleve mestring og 

livsutfoldelse.  
Sola Kommune vil opprette en kommunal ordning med Fritidskort for alle  barn i 
alderen 8-14 år. Fritidskortet gis til å dekke kontingent til barn for å gi like muligheter 
for å delta i i ulike aktiviteter. Fritidskortet gis søknadsbasert  og er på inntil 1000,- pr 
halvår pr. barn. Kommunedirektøren bes fremme en sak innen april 2023 om hvordan 
dette kan organiseres fra august 2023. 

 
·  Ingen frivillige lag/foreninger skal tape på ny tilskuddsmodell. Idretten kompenseres 

derfor med 150 000,- for at øvrige lag/foreninger ikke skal tape på ny ordning. 
 

·  Det økte tilskuddet til vikarer innen hjemmetjenesten erstattes med faste, hele 
stillinger. 

 
·  Det skal være et barnehagetilbud i nærmiljøet i Sola skolekrets.  

 
·  Det opprettes et samordningsråd for frivillige lag og foreninger i Sola Kommune, etter 

modell av Idrettsrådet. Kommunedirektøren kommer med en sak til Utvalg for 
Oppvekst om hvordan dette kan organiseres på enklest mulig måte. 

 
·  Det er behov for omsorgsboliger med personalbase i Sola Kommune og en viktig del av 

sentrumsutviklingen. Oppstarten framskynde og det settes av midler i 2023 til rivning 
av eiendommen på «gamle Soltun tomten» som er tiltenkt formålet, samt 
prosjekteringsmidler. Vi ber kommunedirektøren intensivere arbeidet og se på 
muligheter for ulike modeller og ulike typer samarbeid (OPS) med både offentlige 
formål, næringslivet og ideelle organisasjoner. 

 
·  ENØK-tiltak i Sørnes kirke (kr.300.000) framskyndes fra år 2024 til år 2023. 

 
·  For å ivareta jordvern skal det ved regulering av veianlegg tilstrebes at fotavtrykket på 

veianlegget blir så lite som mulig. 
 

·  Den frivillige innsatsen som innbyggerne i Sola står for er betydelig, og bør løftes og 
anerkjennes. Det bevilges kr. 75000 til en årlig markering av den internasjonale 
"Frivillighetens dag" som er 5. november." 

 
·  Det økte tilskuddet til vikarer innen hjemmetjenesten erstattes med hele faste 

stillinger. 
 

·  Det flate innsparingstiltaket på 2.3 millioner i oppvekst og 2 millioner årlig opphører. 
Gode velferdstilbud for barn, unge og eldre skal prioriteres.  

 
·  Linje 16. Generasjon M. Kommunedirektøren bes fremme en sak til 1.tertial 2023 

hvordan man kan få realisert intensjonen i Generasjon M. 
 

·  Linje 31 trykking for lag og foreninger fortsetter. En liten sum for kommunen, men stor 
betydning for de det gjelder. 
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·   Linje 40. K46. Sola kommune går i dialog med Stavanger kommune for å se på 

muligheten for å gi samme tilbudene de fikk fra K46 i MO ung i Stavanger. Det vises her 
til blant annet «dropin-tilbudet» 

 
·  Læremidler er et prioriteringsområde for å sikre den gode Sola-skolen. Det settes av 2 

millioner ekstra midler per år i perioden for nye analoge og digitale læremidler. 
 

·  Linje 60. Ingen reduksjon i årsverk i barne, ungdom og familietjenesten. 
 

·  Linje 63. Dragefestivalen er en tradisjonsrik familiefestival i Sola. Det er viktig at 
rammebetingelsene deres ikke blir redusert slik at den fortsatt kan være en festival av 
regional og nasjonal interesse. Det blir ingen reduksjon i støtten. 

 
·  Linje 64. 2 årsverk i kultur opprettholdes. Disse skal sikre tilbudene til bibliotek, 

onsdagsklubben, fredagsklubben og 2 dager i uken med åpent i feelgood i Tananger. I 
tillegg skal stillingene administrere det kommende fritidskortet. 

 
·  Linje 66. Ingen nedskjæringer i tilrettelagt fritid. 

 
·  Linje 76. Våre innbyggere skal få en sykehjemsplass når de trenger det. Utleie av 

institusjonsplasser skal ikke hindre dette.  Ved ledig kapasitet kan kommunedirektøren 
leie ut plassene med kort varighet, der oppsigelsestiden er 3 mnd. 

 
·  Linje 92. Matombringing er et viktig tilbud for de av våre innbyggere som trenger det. 

Matombringing fortsetter med en pris på 85,-kr per dag. 
 

·  Linje 97. Hjemmetjenesten sitt tilbud om praktisk bistand, særskilt i helgene, er 
avgjørende for at mange kan bo lenger hjemme. Omfanget skal ikke reduseres. 

 
·  Linje 105. Ingen reduksjon i ROP-Teamet. 

 
·  Linje 120. Av den årlige summen på 2 millioner til klima og miljøfond, skal 1 million årlig 

gå til innhenting av plast. 
 

·  Linje 126. Tilknytningstilskudd til idrettslag fortsetter. 
 

·  Svømme – og varmtvannstilbud i Sola. Varmtvannsbassenget i helsehuset holdes åpent 
frem til ny svømmehall står klar. Opprinnelig tidsplan for ny hall opprettholdes. 
Gammel svømmehall rives sommeren 2023 og bygging av ny hall starter. Planlagt ferdig 
i 2025. Det fremmes ny sak og jobbes med kontrakts form for å optimalisere prosjekt 
og prising med snarlig realisering  

 
·  Linje 129 Medlemskapet i Ryfylke friluftsråd opprettholdes. 

 
·  Makspris SFO. Hel plass i SFO skal ikke overstige hel plass i barnehage. Derfor innføres 

makspris på 3000 kroner per måned for hel plass. Dette gir en besparelse på ca 3500 
per barn. 

 
·  Arbeidstrening og praksisplasser i samarbeid med tiltaksbedrifter. Sola kommune skal i 

større grad gi tilbud med tilrettelagt praksis og arbeidstrening i sine virksomheter. 
Dette kan f.eks være i park og idrett, kjøkkenhjelp i barnehager og sykehjem. 
Kommunedirektøren skal våren 2023 legge frem en sak til politisk behandling med 
tiltak for å få dette realisert. 
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·  150 000 ekstra midler til Ungdomsrådet i Sola. 50 000 brukes fritt av rådet til møter, 

kurs o.l. 100 000 disponeres til aktiviteter som for eksempel ungdomsfestival. 
 

·  Fjellhallen Storevarden. Akustikken i hallen er svært dårlig og har vært det fra starten 
av. Det bestilles en rapport for å kartlegge situasjonen og sette i gang avbøtende tiltak. 

 
·  VI VIL. Vi vil ble etablert i 2018 av noen ildsjeler i Sola. Det er et nettverk hvor 

mennesker med en eller annen form for «usynlige sykdommer» kan føle tilhørighet og 
utveksle erfaringer. De har etter hvert fått til en rekke aktiviteter og kurs. Vi vil fortelle 
dem at de er blitt sett og gi dem en påskjønnelse på 25 000 kroner som støtte for deres 
arbeid. 

 
·  Dyrebeskyttelsen nord Jæren gis et årlig beløp på 25 000 kroner. Dyrebeskyttelsen gjør 

en god jobb i Sola, blant annet ved å hente inn husløse katter, kaniner og hunder. 
Denne jobben vil vi anerkjenne. 

 
·  Kommunedirektøren bes ved 1. tertial fremme en sak som belyser hvilke tiltak og 

kostnadsramme det er ved renovere løpebanen ved Tananger stadion. 
 

·  Gang og sykkelsti ved Kjelsberg ring utbedres. 
 

·  Kommunedirektøren bes fremme en helhetlig sak som omhandler relokalisering av 
skatepark ved Stangeland senteret og BMX banen ved Soma leiren. Dette skal gjøres i 
forståelse og samarbeid med klubben. Intensjonen er å samlokalisere ved grønt drag 
ved Joa som bidrar til bedre lokalisering i forhold til bruk og kollektiv. Frigivelse av areal 
på Soma til næringsvirksomhet. 

 
·  Jåsund skole trengs! Kommunedirektøren bes umiddelbart sette i gang prosjektering av 

ny skole med flerbrukshall. Skolen skal stå klar senest høsten 2026. 
 

·  2 mil til ny hall ved flymuseet. Det forutsettes at resterende beløp skaffes via 
sponsorer. 

 
·  Det settes av 800 000 til ny Pumptrack som kommunens andel av 3 delings modellen

  
·  Den frivillige innsatsen som innbyggerne i Sola står for er betydelig, og bør løftes og 

anerkjennes. Det bevilges kr. 75000 til en årlig markering av den internasjonale 
"Frivillighetens dag" som er 5. november." 

 
·  Turvei Hafrsfjord utvikles med et nytt strekk i perioden 2024-25"  

 
Driftsbudsjett: 
https://www.sola.kommune.no/_f/p1/ifb6c496a-a2ae-4a36-a75a-046510b5d5c4/frp-ap-sp-og-krf-
drift.pdf 
 
Investeringsbudsjett: 
https://www.sola.kommune.no/_f/p1/i3c14e563-ef18-4a3c-8a1d-59e27c722471/frp-ap-sp-og-krf-
investering.pdf 
 
Gjeldsgrad: 
https://www.sola.kommune.no/_f/p1/iecce41c8-581a-4657-9c64-f2c40cc15eca/frp-ap-sp-og-krf-
gjeldsgrad.pdf 
 

https://www.sola.kommune.no/_f/p1/ifb6c496a-a2ae-4a36-a75a-046510b5d5c4/frp-ap-sp-og-krf-drift.pdf
https://www.sola.kommune.no/_f/p1/ifb6c496a-a2ae-4a36-a75a-046510b5d5c4/frp-ap-sp-og-krf-drift.pdf
https://www.sola.kommune.no/_f/p1/i3c14e563-ef18-4a3c-8a1d-59e27c722471/frp-ap-sp-og-krf-investering.pdf
https://www.sola.kommune.no/_f/p1/i3c14e563-ef18-4a3c-8a1d-59e27c722471/frp-ap-sp-og-krf-investering.pdf
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Behandling: 
Tom Henning Slethei, Siv-Len Strandskog, Renate Gimre, Bjarte Kristiansen og Arnfinn Clementsen  
presenterte formannskapets innstilling. 
 
Janne Stangeland Rege presenterte Høyres forslag  - se kommunens hjemmeside: 
https://www.sola.kommune.no/planer-og-rapporter/handlings-og-okonomiplan/ 
 
Ove Evertsen presentert FPs forslag - se kommunens hjemmeside: 
https://www.sola.kommune.no/planer-og-rapporter/handlings-og-okonomiplan/ 
 
+ forslag om parlamentarisk styreform i Sola kommune 
 
Bettina Lindgren og Ingrid Kartveit presenterte SV og MDGs forslag - se kommunens hjemmeside: 
https://www.sola.kommune.no/planer-og-rapporter/handlings-og-okonomiplan/ 
 
Koenraad Beeckman presenterte Venstres forslag  - se kommunens hjemmeside 
https://www.sola.kommune.no/planer-og-rapporter/handlings-og-okonomiplan/ 
 
Venstres forslag fikk 2 stemmer (V) og falt  
SV og MDGs forslag fikk 3 stemmer (SV og MDG) og falt 
FPs forslag med tillegg fikk 3 stemmer (FP) og falt 
Høyres forslag fikk 12 stemmer (H) og falt 
Formannskapets innstilling fikk 21 stemmer (FRP, AP, SP, KRF)  
 
 
 
Tilleggsforslag forslått av Ove Evertsen: 
Det innføres parlamentarisk styreform i Sola kommune i neste valgperiode. 

 
 
 
 
61/2022: 2.-gangsbehandling av detaljregulering 0609, Gang- og sykkelvei langs Fv. 4518, fra 
Hellestø til Ølberg Havneveg 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
61/2022 Vedtak: 
Saken ble utsatt 
 
 
 
 
 
62/2022: Lånegaranti Sola Turn 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
62/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter formannskapets innstilling med tillegg etter forslag fra 
Rune Sørsdal: 
 
1. Sola kommune garanterer med selvskydnergaranti for lån som Sola Turn tar for oppføring an ny 
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hall. 
 
2. Garantien gjelder for lånet sin hovedstol maks 22,15 kroner millioner med tillegg av 10 % av til 
enhver tid gjeldende hovedstol til dekning av eventuelle påløpte renter og omkostninger. Kommunen 
sitt maksimale garantiansvar kan ikke overstige 24,365 millioner kroner.  
 
3. Garantiansvaret reduseres i takt med nedbetaling av lånet.  Garantien gjelder fra og med den 
godkjennes av Starforvalteren og opphører etter 20 år med tillegg av inntil 2 år, jf. § 3 (20 år pluss 2 
år). 
 
4. Kommunen skal som sikkerhet for garantien ha pant i anlegget med prioritet etter pant som 
etableres som sikkerhet for byggelån som Sola Turn må ta opp i forbindelse med oppføring av 
anlegget. Låntaker skal sørge for etablering av slik pantesikkerhet til kommunen.  Låntakers 
manglende etablering av pantesikkerhet vil ikke ha betydning for gyldigheten av kausjonen ovenfor 
långiver. 
 
5. Utbetaling av kommunalt tilskudd og spillemidler kan bli gjort direkte til kreditorer. Dette 
forutsetter at spillemidler og kommunalt tilskudd blir benyttet til nedbetaling av lån.  
 
6. Garantien skal godkjennes av Statsforvalteren i Rogaland etter kommuneloven § 14-19, og 
garantien er ikke gyldig uten slik godkjenning.  
 
I forbindelse med fremtidige saker om lånegaranti, skal KD legge ved en samlet oversikt over 
kommunens lånegarantier; låntager, beløp og når de utløper 
 
 
Behandling: 
 
Tilleggsforslag foreslått av Rune Sørsdal: 
I forbindelse med fremtidige saker om lånegaranti, skal KD legge ved en samlet oversikt over 
kommunens lånegarantier; låntager, beløp og når de utløper 

 
 
 
63/2022: Kommunal lånegaranti Sola Flystasjon Flyklubb 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
63/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter formannskapets innstilling med tillegg etter forslag fra 
Rune Sørsdal i K-sak 62: 
 
1.Sola kommune garanterer med sjølvskyldnargaranti for lån 2 960 000 kroner, som Sola Flystasjon 
Flyklubb tar opp bygging av hangar på Stavanger Lufthavn, Sola.  
 
 2. Garantien gjeld for lånet til Sola Flystasjon Flyklubb sin hovudstol maks 2 960 000 kroner med 
tillegg av 10 % av til ei kvar tid gjeldande hovudstol til dekning av eventuelle påløpte renter og 
omkostningar. Kommunen sitt maksimale garantiansvar kan ikkje overstige 3 256 000 kroner. 
 
3. Garantiansvaret blir redusert i takt med nedbetalinga på lånet og opphøyrer etter fem år med 
tillegg av inntil to år, jf. garantiforskriftenes § 3. 
 
4. Utbetaling av kommunalt tilskott og spelemidlar, kan bli gjort direkte til kreditor. 
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I forbindelse med fremtidige saker om lånegaranti, skal KD legge ved en samlet oversikt over 
kommunens lånegarantier; låntager, beløp og når de utløper. 
 
 
 
 
 
64/2022: Ny økonomisk ramme prosjekt 29084 Røyneberg barnehage 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
64/2022 Vedtak: 
Saken ble trukket 
 
      
 
65/2022: Kompensasjon av ekstra utgifter i 2022 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
65/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter forslag fra kommunedirektør: 
 
1. Det foretas følgende budsjettendringer i driftsbudsjett i henhold til tabellen under: 

Formål Område Endringsforslag 
(tall i kr 1000) 

Frie inntekter Økt skatteanslag - merinntekt -64 000 

  Økt inntektsutjevning - merutgift 6 800 

  Økt innbyggertilskudd - merinntekt -23 500 

Korona-utgifter Kommunedirektøren med stabene  570 

  Oppvekst og kultur  15 050 

  Levekår  27 300 

  Samfunnsutvikling  665 

  Private barnehager 5 000 

Energikostnader Samfunnsutvikling - gjelder hele kommune 19 000 

Ukraina-situasjon Skole inkludert voksenopplæring 2 800 

  Barnehager 784 

  Kultur inkludert fritid 116 

  Enhet for mestring 340 

  Fagstab levekår 552 

  Kommunedirektøren med stabene  384 

Reserve Avsettes til sentralkonto i driftsbudsjettet 8 139 

Budsjettbalanse 0 
 

 
      
 
 
 
66/2022: Forslag til næringspris i Sola kommune 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
66/2022 Vedtak: 
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Kommunestyrets enstemmgie vedtak etter formannskapets innstilling med tillegg etter 
fellesforslag foreslått av ordfører: 
 
Sola kommune etablerer næringspris med virkning fra 2023. 
 
Til juryen velges tre politikere  

1. Tom Henning Slethei (FRP)  (leder) 
2. Mona Aksdal (SP) 
3. Veronika Halvorsen ((H) 

Kommunedirektøren peker ut representant som deltar fra administrasjonen.  
 
Sola kommune tar initiativ til å etablere næringspris og inviterer med Flyt og SR-Bank som 
medetablerere. 
Kommunen har tre medlemmer i juryen og tilbyr Flyt og Sr-Bank å stille med en representant hvert. 
Kommunedirektøren peker ut en representant fra administrasjonen som fungerer som sekretær uten 
stemmerett. 
 
Juryen får i oppgave å finne egnet struktur, herunder premie, navn, tildelingskriterier, utdelingsplass 
og tidspunkt. 
 
 
Behandling: 
 
Fellesforslag foreslått ov ordfører: 
Sola kommune tar initiativ til å etablere næringspris og inviterer med Flyt og Sr-Bank som 
medetablerere. 
Kommunen har tre medlemmer i juryen og tilbyr Flyt og Sr-Bank å stille med en representant hvert. 
Kommunedirektøren peker ut en representant fra administrasjonen som fungerer som sekretær uten 
stemmerett. 
 
Juryen får i oppgave å finne egnet struktur, herunder premie, navn, tildelingskriterier, utdelingsplass 
og tidspunkt. 
 
 
 
 
67/2022: Helhetlig boligplan for Sola kommune 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
67/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak 
pkt. 1 - 4 etter innstilling fra Utvalg for oppvekst og kultur 
pkt. 5 etter forslag fra Nora Nilsen 
pkt. 6 og 7 etter tilleggsforslag fra Utvalg for plan og miljø 
pkt. 8 etter tilleggsforslag fra Utvalg for levekår: 
 

1. Helhetlig boligplan med handlingsplan for Sola kommune godkjennes 

2. Det statusrapporters årlig på arbeidet med handlingsplanen 
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3. Tilby et variert utvalg boliger som sikrer Goode bomiljø for innbyggere i alle livsfaser 

4. Sola kommune skal i større grad sikre sosioøkonomisk spredning geografisk.  

5. Utvalg for levekår får en sak om ökning av husleie til markedspris i kommunale boliger. 
Saken skal bl a belyse hvilke konsekvenser en slik justering av leien kan få for leietakere 
med svakest ökonomi.  

6. Endring i handlingsplan side 7:  
Innføre markedsleie på de kommunale boligene for å redusere permanente kommunale 
leietakere. 
Vurdere leiepriser for kommunale boliger. 

7. Få på plass kart som viser alle de tomtene som er aktuelle for utbygging til 
boliger/institusjoner. 

8. Tiltak: Vurdere strategier og tiltak for å få førstegangsetablerere inn på boligmarkedet. 
Når: 2023  

 
Behandling: 
pkt. 1 - 4 Innstilling fra Utvalg for oppvekst og kultur fikk 41 stemmer 
pkt. 5 Nilsens tilleggsforslag fikk 41 stemmer 
pkt. 6 og 7 Tillegg fra Utvalg for plan og miljø fikk 41 stememr 
pkt. 8 Tillegg fra Utvalg for levekår fikk 41 stemmer 
Watnes tilleggsforslag fikk 16 stemmer (SV, MDG, AP, KRF, FP) og falt 
 
 
Tilleggsforslag foreslått av Espen Watne: 
CRPD må stå oppført som et av samfunns temaene i punkt 1A 
 
 
 
 
68/2022: Handlingsplan for legetjenestene i Sola kommune 2023 - 2026 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
68/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter Utvalg for levekårs innstilling: 
 
Fremlagt Handlingsplan for legetjenestene i Sola kommune 2023 – 2026 vedtas. 
Handlingsplanens tiltaksdel revideres årlig i tilknytning til HØP (Handlings- og økonomiplan).  

Tiltak i planen som krever økte økonomiske rammer, legges frem og vurderes i tilknytning til HØP. 

 
Behandling: 
Svein Ragnvald Tjora stilte spørsmål om sin habilitet etter fvl. § 6 annet ledd (datter er fastlege i 
Sola), og ble enstemmig erklært habil. 
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69/2022: Regionalt reiselivsprosjekt Helårsturisme - rapport 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
69/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter formannskapets innstilling: 
 
Saken tas til orientering 
 
 
 
 
70/2022: Revidering av handlingsplan for idrett og fysisk aktivitet  
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
70/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter Rune Sørsdals forslag: 
 
Vi ønsker en tydeligere prioritering av anlegg som bygges av lag og foreninger. Dette for å redusere 
tiden for mellomfinansiering (dyre lån), mens de venter på utbetaling av spillemidler. 
For å imøtekomme diskusjonen i UOK, Sola Idrettsråd og strukturere oversikten ift ferdigstilte anlegg, 
fornya anlegg og planlagte anlegg foreslår vi følgende endringer i forslaget: 
 
REVIDERTE Prioriteringar for ordinære anlegg (tidligere plassering): 
1. Sola Arena – sykleanlegg – gjenteken og ferdigstilt 
2. Sola Turn – bygging av ny turnhall – gjenteken og ferdigstilt 
 
3. Sola BMX – erstatningsbane med lys – fornya og ferdigstilt 
4. Sola fotball – kunstgrasbane Sola stadion – fornya og ferdigstilt 
5. (11.) Sola golfklubb – klubbhus med lager og verkstad, Solastranden - fornya og ferdigstilt 
6. (12.) Sola golfklubb – baneområde og golfhall, Solastranden – fornya og ferdigstilt. 
7. (13.) Havørn fotball – rehabilitering av kunstgrasdekke, fornya og ferdigstilt 
8. (15.) Havørn Allianseidrettslag - Tanangerhallen – ny innandørs treningsflate – fornya og ferdigstilt 
9. (17.) Sola Golf klubb – utvidingar på Forus – fornya og ferdigstilt 
10. (22.) Sola Fotball –rehabilitering kunstgrasdekke – fornya og ferdigstilt 
11. (5.) Sola kommune - Tananger svømmehall – rehabilitering – fornya og ferdigstilt 
12. (8.) Sola kommune - Sanitærbygg ved Sjøbadet – fornya og ferdigstilt. 
13. (9.) Sola kommune - Aktivitetssal - Kjerrberget ungdomsskole – fornya og ferdigstilt 
14. (10.) Sola kommune – Skatepark – Kjerrberget ungdomsskule – fornya og ferdigstilt 
15. (23.) Sola kommune - gapahuk Grannes barnehage – fornya og ferdigstilt 
16. (24.) Sola kommune – Gapahuk Sørnes – fornya og ferdigstilt 
17. (20.) Havdur IL – gapahuk – fornya - under bygging 
 
18. (16.) Bybergsanden Motocross Klubb– klubbhus m/ sanitæranlegg – fornya og under planlegging 
19. (18.) Sola Skateklubb – utviding Scooter Hut Arena – fornya - under planlegging 
20. (19.) Sola Turn – ny turnhall –- fornya - under planlegging 
21. Sola Flystasjon Flyklubb – fornya – under planlegging 
22. (14.) Sola kommune – ny svømmehall - under planlegging 
 
23. (6.) Sola kommune - Turveg Hafrsfjord – trase Joa – fornya 
24. (7.) Sola kommune - Turveg Hafrsfjord – trase Sørnes – fornya 
25. Il Havdur – rehabilitering klubbhus – ny søknad 
26. Jæren Friluftsråd - Sanitæranlegg og servicebygg Solastranden – ny søknad 
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27. Sola kommune – Aktivitetspark Sola sentrum – ny og ferdigstilt 
28. Sola kommune – dagsturhytta – ny - påbyrja – ikkje ferdigstilt 
29. Sola kommune – rehabilitering lys Skadberghallen – ny søknad 
 
Prioriteringar nærmiljøanlegg: 
1. Aktivitetsområde – Dysjaland skole – ferdigstilt - gjenteken 
2. (3.) Aktivitetsområde Kjerrberget ungdomsskole – ferdigstilt - gjenteken 
 
3. (12.) 3-er banar – Havørn fotball – ferdigstilt – fornya 
4. (2.) Sola Stadion – rehabilitering av ballbinge – ferdigstilt - fornya 
5. (4.) Sandnes Idrettslag - Orienteringskart Hålandskogen- ferdigstilt – fornya 
6. Sørnes aktivitetspark – 4 tiltak – ferdigstilt - fornya 
7. Aktivitetsområde Grannes skole 3 tiltak – ferdigstilt - fornya 
8. Aktivitetsområde Sola ungdomsskole – 4 tiltak – ferdigstilt - fornya 
9. (13.) Aktivitetsområde Hålandsmarka – ferdigstilt – fornya 
10. (15.) Aktivitetsområde Kløvervegen – ferdigstilt - fornya 
11. (16.) Aktivitetsområde Sørnes – 4 tiltak - ferdigstilt - fornya 
 
12. (14.) Våganes FK – fotballøkke 3-er baner – fornya 
13. (5.) Aktivitetsområde – Storevarden skole – fornya 
14. (11.) Aktivitetsområde Stangelandsenteret – fornya 
 
15. (9.) Aktivitetsområde Røyneberg skole – ikkje påbyrja - fornya 
16. (10.) Aktivitetsområde Joa – ikkje påbyrja - fornya 
 
17. Pump Track Sørnes - ny 
18. Aktivitetsområde Grannes – ny 
19. Sola FK. 3-ar banar stadion – ny 
 
 
 
 
71/2022: Omdanning av Rogaland Kontrollutvalgssekretariat 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
71/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter kontrollutvalgets forslag: 
 

1. Sola kommunestyre slutter seg til at i medhold av kommuneloven§ 31 at sekretariatet 
omdannes fra et tidligere KL §27 samarbeid til et interkommunalt selskap i samsvar med 
Lov om interkommunale selskaper  
 

2. Sola kommunestyre godkjenner at sekretariat for kontrollutvalget løses ved at kommunen 
blir deltaker i Rogaland kontrollutvalgssekretariat IKS 3. Sola kommunestyre slutter seg til 
at de fem nåværende deltakerne iverksetter omdanningen og stifter selskapet. Ansatte i 
dagens sekretariat følger over til det nye selskapet i henhold til bestemmelsene i 
arbeidsmiljøloven 
  

3. Sola kommunestyre slutter seg til at de fem nåværende deltakerne iverksetter 
omdanningen og stifter selskapet. Ansatte i dagens sekretariat følger over til det nye 
selskapet i henhold til bestemmelsene i arbeidsmiljøloven   
 

4. Kommunestyret ber kommunedirektøren i samarbeid med de øvrige kommunene om å 
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utarbeide ny sak med endelig selskapsavtale og tjenestekjøpsavtale til godkjenning, når det 
er kjent hvilke kommuner som har besluttet å delta i Rogaland kontrollutvalgssekretariat 
IKS. Saken må være 4. Kommunestyret ber kommunedirektøren i samarbeid med de øvrige 
kommunene om å utarbeide ny sak med endelig selskapsavtale og tjenestekjøpsavtale til 
godkjenning, når det er kjent hvilke kommuner som har besluttet å delta i Rogaland 
kontrollutvalgssekretariat IKS. Saken må være ferdig behandlet i rimelig tid før 
konstituering av nytt kommunestyre høsten 2023. ferdig behandlet i rimelig tid før 
konstituering av nytt kommunestyre høsten 2023.   
 

5. Sola kommunestyre godkjenner at Eigersund kommune kan gå inn som ny deltaker ved 
etableringen av Rogaland Kontrollutvalgssekretariat IKS 
 

 
 
72/2022: Stiftelse av ideelt aksjeselskap – Jæren Recovery College AS  
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
72/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets enstemmige vedtak etter kommunedirektørens forslag og pkt.5 etter 
epostavgjørelse av gruppelederne: 
 
1. Sola kommunestyre godkjenner at Jæren Recovery College (JRC) stiftes som ideelt aksjeselskap  
2. Vedtektene for Regionalt brukerstyrt senter JRC AS godkjennes 
3. Sola kommune tegner seg for 20 aksjer, 20 prosent eierandel og skyter inn aksjekapital pålydende 
kr 6.000  
4. Sola kommune slutter seg til at Rogaland Revisjon IKS velges som selskapets revisor  
5. Til styret i selskapet foreslår Sola kommune som medlem leder Utvalg for levekår og personlig 
varamedlem nestleder Utvalg for levekår. Tjenestetiden er ut innværende valgperiode.  
6. Kommunestyret delegerer fullmakt til kommunedirektøren, i samarbeid med de øvrige 
aksjonærene, å avgjøre når stiftelsen av selskapet iverksettes. 
7. JRC videreføres som prosjekt inntil det foreligger en avklaring fra Helsedirektoratet om 
tilskuddsmidler. Midlertidig finansiering blir som i 2022 videreført med driftsmidler fra virksomheten 
rus og psykisk helse. 
8. Dersom JRC ikke bevilges midler fra Helsedirektoratet, fremmes ny politisk sak 
 
 
 
 
 
73/2022: Oppheving av § 5a i forskrift om politivedtekt – oppheving av tiggeforbud 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
73/2022 Vedtak: 
Saken utsettes til neste møte 
 
 
 
 
 
74/2022: Status sak Interkommunalt samarbeid Stavanger legevakt 
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Kommunestyret 15.12.2022: 
 
74/2022 Vedtak: 
Saken utsettes til neste møte 
 
 
 
 
 
 
75/2022: Plan for integretring og inkludering - flyktningarbeid i Sola kommune 2022-2025 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
75/2022 Vedtak: 
Saken utsettes til neste møte 
 
 
 
76/2022: 2.-gangsbehandling av formingsveileder for Tananger sentrum  
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
76/2022 Vedtak: 
Kommunestyets enstemmige vedtak etter Utvalg for plan og miljøs innstilling: 
 
Formingsveileder for Tananger sentrum, datert 15.11.2022, egengodkjennes i medhold av plan- og 
bygningsloven §12 -12.  
 
 
 
77/2022: Referatsaker 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
77/2022 Vedtak: 
Tatt til orientering. 
 
 
 
 
78/2022: Eierskap 
 

Inhabile Følgende varamedl. 
møtte 

Merknad 

Rune Ydstebø Per Øhman Etter Fvl § 6. annet ledd 

Anja Berggård Endresen Mari Ann 
Aardalsbakke 

 

Are Mønnich Frode Bru  

Kari Tengesdal Wold Trond Dagfinn Sel  

Leif Arild Lie Lars Aabø  

Solveig Louise Albretsen Helge Nyhus  
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Kommunestyret 15.12.2022: 
 
78/2022 Vedtak: 
Kommunestyrets vedtak med 24 mot 17 stemmer (H, SV, MDG, V) etter kommunedirektørens 
alternativ A: 
 
1. Kommunestyret beslutter at vedtektene til Sola Bredbånd AS endres i tråd med det som 
fremkommer i saksframlegget med vedlegg.  
2. Kommunestyret aksepterer foreliggende bud fra Infranode Fiber Bidco AS og godkjenner 
transaksjonen slik den fremkommer i fremlagt aksjekjøpsavtale og egenkapitalbro. 
 
3. Ordfører gis fullmakt til å gjennomføre vedtakets pkt. 1, samt signere på alle dokumenter som er 
nødvendige for å gjennomføre vedtakets pkt. 2. 
 
4. Deler av salgsinntekter fra Sola Bredbånd AS tilsvarende egenkapital per 30.06.22 på 89,6 millioner 
kroner føres inn i driftsregnskapet som utbytte og avsettes på disposisjonsfondet i 2022. Følgende 
budsjettendringer foretas i driftsbudsjettet i 2022:  
 

 
 
5.Den andre delen av salgsinntekter på 418,9 millioner kroner settes på et eget ubundet 
investeringsfond i 2022. Følgende budsjettendring foretas i investeringsbudsjettet for 2022: 
 

 
 
 
Behandling: 
Rune Ydstebø stilte spørsmål om sin habilitet etter fvl. § 6 annet ledd, og ble enstemmig erklært 
inhabil. Per Øhman tiltrådte. 
 
Varamedlemmene til styret  stilte spørsmål om sin habilitet etter fvl. § 6 annet ledd (Espen, Siri, 
Arnfinn, Ove,  Renate, Wiggo), og ble enstemmig erklært habile. 
 
Styremedlemmene (Solveig Albretsen, Kari T. Wold, Leif Arild Lie, Are Mønnich, Anja Berggård 
Endresen) stilte spørsmål om sin habilitet etter fvl. § 6 annet ledd. Styremedlemmene ble erklært 
inhabile med 16 mot 12 stemmer (H, + Beeckman).  Trond Sel, Lars Aabø, Helge Nyhus, Mari Ann 
Aardalsbakke, Frode Bru tiltrådte. 
Alternativ A fikk 24 stemmer (FRP, AP, SP, FP, KRF) 
Alternativ B fikk 17 stemmer (H, SV, MDG, V) og falt 
Pkt. 6 Rommetvedts forslag fikk 17 stemmer (H, SV, MDG, V) og falt. 
 
 
 
Forslag til nytt pkt. 6 foreslått av Kjell Rommetvedt: 
6. Før vederlaget for salg av Sola Bredbånd AS disponeres bes kommunedirektøren komme tilbake 
med en sak med en plan med alternativer for forvaltning og disponering av vederlaget som sikrere 
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langsiktig avkastning. 

 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
Alternativ A 
1. Kommunestyret beslutter at vedtektene til Sola Bredbånd AS endres i tråd med det som 
fremkommer i saksframlegget med vedlegg.  
 
2. Kommunestyret aksepterer foreliggende bud fra Infranode Fiber Bidco AS og godkjenner 
transaksjonen slik den fremkommer i fremlagt aksjekjøpsavtale og egenkapitalbro. 
 
3. Ordfører gis fullmakt til å gjennomføre vedtakets pkt. 1, samt signere på alle dokumenter som er 
nødvendige for å gjennomføre vedtakets pkt. 2. 
 
4. Deler av salgsinntekter fra Sola Bredbånd AS tilsvarende egenkapital per 30.06.22 på 89,6 millioner 
kroner føres inn i driftsregnskapet som utbytte og avsettes på disposisjonsfondet i 2022. Følgende 
budsjettendringer foretas i driftsbudsjettet i 2022:  
 

 
 
5.Den andre delen av salgsinntekter på 418,9 millioner kroner settes på et eget ubundet 
investeringsfond i 2022. Følgende budsjettendring foretas i investeringsbudsjettet for 2022: 
 

 
 
 
Alternativ B 
Kommunestyret avslår foreliggende bud fra Infranode Fiber Bidco AS. 
 
 
 
79/2022: Eventuelt 
 
Kommunestyret 15.12.2022: 
 
SPØRSMÅL: 
 
Arnfinn Clementsen 
Økonomiske utfordringer for mange familer i julen 
Kan ordfører/ kommunedirektøren gi en kort informasjon om hva som gjøres via NAV og kommunale 
instanser for å hjelpe flyktninger og de mest økonomisk vanskeligstilte til verdig og god julefeiring. 
Et annet spørsmål er om de nødvendige økonomiske ressurser er tilstede til å dekke de nødvendige 
behov. 
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Svar v/kommunedirektøren:  
Barn fra lavinntektsfamilier som mottar sosialhjelp får kr. 500,- per barn til ekstrastøtte i julen- 
 
Barneverntjenesten er aktiv med i Gi en jul. Dette er 5 året vi deltar. Vi "verver"/plukker ut familier 
og kjører ut gaver/matkasser. Barn- unge og familietjenesten er også deltakende (med helsestasjon i 
bresjen). Dette er et treffsikkert tiltak for mange familier. Si fra om du trenger mer informasjon om Gi 
en jul, så deler jeg gjerne. 
 
Ove Evertsen  
Innføring av parlamentarisme i Sola kommune 
Forslag foreslått i sak 60, er dette riktig avstemt? 
Kommunedirekøren viste til komuneloven og sa at han måtte kvalitetssikre dette. 
 
Kommunedirektøren v/kommuneadvokaten svarer slik: 
Det følger av kommuneloven § 10-1 andre ledd at:  
«skal et vedtak kunne treffes etter første ledd, må det forrige kommunestyret eller fylkestinget ha 
votert over et forslag om å innføre parlamentarisk styreform før 1. januar i siste år av valgperioden. 
Det kreves ikke at forslaget oppnår flertall» 
Av lovkommentar til bestemmelsen følger det videre: 
« Det betyr at forslag om innføring av parlamentarisk styringsform må være oppført på sakslisten i 
kommunestyre- eller fylkestingsmøtet og at voteringsresultat skal bli innført i møteboken». 
 
Det er med andre ord et vilkår slik jeg ser det, at saken har vært på sakslisten.  Etter det jeg har fått 
opplyst har det ikke vært oppført en sak om parlamentarisme i det siste kommunestyremøtet før jul. 
 
 
 
 
 
 
 
 


